
Welcome/Willkommen
Bitterfeld, Germany 2nd - 3rd of May    www.holger-suchi.de 
Karlskoga, Sweden 16th - 17th  of May   www.f2d.n.nu
Aalborg, Denmark 23rd - 24th of May   www.f2d.dk

Three countries – Three contests - One winner
By visiting our three F2A and F2D World Cup contests you do not only score points for 
the World Cup in Speed and Combat but also compete in the ”Dreiländerpokal 2015”. 

Pilots fl ying all three events will have their World Cup points added and trophies will 
be awarded to the ones with the three highest scores in each class. All pilots compet-
ing in at least two of the contests will receive a Dreiländerpokal Diploma.

Drei Länder – Drei Wettbewerbe – Ein Gewinner
Wenn Sie an unseren drei F2A und F2D Wettbewerben teilnehmen, können Sie nicht 
nur World Cup- Punkte sammeln, sondern Sie nehmen auch am Dreiländerpokal 2015 
teil.

Die World Cup Punkte der Piloten, die an allen drei Wettbewerben teilgenommen 
haben, werden addiert. Den drei Piloten mit der höchsten Punktzahl jeder Klasse wird 
mit einem ein Pokal verliehen. Alle Piloten, die an mindestens zwei Wettbewerben teil-
genommen haben, erhalten ein Dreiländerpokaldiplom.

Did you know:

Last year Bitterfeld and Karlskoga 
was the two F2D World Cup con-
tests in Western Europe with the 
highest number of pilots = 38!

Did you also know:

All three podium places at the 
2014 F2D World Champs went to 
pilots that have been attending the 
DreiländerPokal for many years in 
a row = Top training!


